
-------------------------Πολιτική--------------«Δεν θα  α π ολογού μ α ιγια το χθ ες»
«Όποιος, το ξεκαθαρίζω, έχει βλάψει την παράταξη δεν θα είναι μαζί μας 
αλλά και δεν πρόκειται να αφήσω ποτέ κανέναν να στοχοποιηθεί άδικα» 

τόνισε ο αρχηγός της αξιωματικής αντιπολίτευσης

ί η συγκρότηση της Επι
τροπής Αξιολόγησης που 

1 είχε προαναγγείλει ο πρό-
| εδρος της Νέας Δημοκρα

τίας Αντώνης Σαμαράς σε 
πρόσφατες ομιλίες του, ανακοίνωσε η 
Ρηγίλλης.
Όπως αναφέρεται στη σχετική ανακοί
νωση, η Επιτροπή Αξιολόγησης ανα
λαμβάνει την αποστολή της διαρκούς 
αξιολόγησης και της ανανέωσης των 
στελεχών της Νέας Δημοκρατίας, με 
στόχο ένα κόμμα αξιών και αξίων. 
Στην Επιτροπή μετέχουν, υπό τη θε
σμική τους ιδιότητα, ο γραμματέας της 
Κεντρικής Επιτροπής της ΝΔ, ο γραμ
ματέας της Κοινοβουλευτικής Ομάδας 
και η γενική διευθύντρια του Ινστιτού
του Δημοκρατίας «Κωνσταντίνος Κα
ραμανλής».
Ερωτηθείς σχετικά με τη συγκρότηση 
της Επιτροπής Αξιολόγησης της ΝΔ, ο 
κ. Σαμαράς διεμήνυσε προς πάσα κα
τεύθυνση ότι δεν πρόκειται να απολο
γείται για συμπεριφορές στελεχών που 
έχουν βλάψει την παράταξη.
«Αν δεν έχετε καταλάβει εγώ έχω πάρει 
εντολή να χτίσω μια νέα ΝΔ ... Δεν θα 
απολογούμαι για το χθες. Δεν θα απο
λογούμαι για νοοτροπίες και συμπερι
φορές τύπου Παυλίδη, Βουλγαράκη ή 
Ρουσόπουλου. Όποιος, το ξεκαθαρίζω, 
έχει βλάψει την παράταξη δεν θα είναι 
μαζί μας αλλά και δεν πρόκειται να 
αφήσω ποτέ κανέναν να στοχοποιηθεί 
άδικα. Τίποτε άλλο», υπογράμμισε ο 
πρόεδρος της ΝΔ.

«Ο δηγεί τη χώ ρα  
σε φαύλο κύκλο ύφ εσης»

Εν τω μεταξύ, ο πρόεδρος του κόμμα
τος της αξιωματικής αντιπολίτευσης 
μιλώντας στην ετήσια γενική συνέλευ
ση της Ελληνικής Ένωσης Διοίκησης

Ηχηρό μήνυμα 
Σαμαρά προς πάοα 

κατεύθυνση κατά 
τη χθεοινή επίοημη 

ανακοίνωοη για 
τη συνκρότηου 
της Επιτροπή ο 

Αξιολόγηοης της ΝΑ
Επιχειρήσεων αφού αναφέρθηκε στη 
σημασία του έργου της ΕΕΔΕ και την 
προσφορά της στη σημερινή δύσκολη 
συγκυρία, σχολίασε τους χειρισμούς 
της κυβέρνησης λέγοντας χαρακτηρι
στικά ότι «τα μέτρα που έλαβε οδηγούν 
τη χώρα σε φαύλο κύκλο ύφεσης». 
Κάνοντας λόγο για διαχείριση ευθύνης 
και όχι υποκρισίας στην κρίσιμη περί
οδο που διανύει η χώρα, υπεραμύνθηκε 
της απόφασης της ΝΔ να καταψηφί
σει τα μέτρα που έφερε η κυβέρνηση 
στη Βουλή για την αντιμετώπιση της 
οικονομικής κρίσης και του έκτακτου 
δανεισμού και κατηγόρησε την κυ
βέρνηση ότι «έλαβε ένα πρόβλημα ελ
λείμματος και το μετέτρεψε σε κρίση 
δανεισμού».
Επίσης, είπε ότι το μίγμα πολιτικής που 
προτείνουν τα κυβερνητικά στελέχη 
οδηγεί σε αδιέξοδο και υπογράμμισε το 
ρόλο της αξιωματικής αντιπολίτευσης, 
η οποία, όπως είπε οφείλει να  λειτουρ
γήσει με ευθύνη τόσο για το σήμερα 
όσο και για το αύριο της χώρας.

Μεταξύ άλλων ο κ. Σαμαράς αναφέρ
θηκε στην ανάγκη από-ενοχοποίησης 
της επιχειρηματικότητας στην Ελλάδα 
αλλά και στην ταυτόχρονη ανάγκη δι
αμόρφωσης ενός στοχο-διαγράμματος, 
το οποίο θα συμβάλλει με ρεαλισμό, 
ώστε οι καλές οι ιδέες να μην μένουν 
μόνο στα λόγια.
Με τη σειρά του ο πρόεδρος του Δ ι
οικητικού Συμβουλίου της Ελληνικής 
Εταιρίας Διοικήσεως Επιχειρήσεων 
(ΕΕΔΕ) Κωνσταντίνος Λαμπρινόπου- 
λος αναφερόμενος στη σημερινή δύ
σκολη οικονομική συγκυρία τόνισε ότι 
«έχουμε υποχρέωση να σώσουμε την 
ύπαρξή μας, έχουμε υποχρέωση να σώ
σουμε την αξιοπιστία μας και την αξι- 
οπρέπειά μας ως έθνος, προς όλο τον

κόσμο» για να προσθέσει ότι «σήμερα 
δεν έχουμε άλλη επιλογή από το να πα
λέψουμε για την επιβίωση και ανταγω
νιστικότητα των επιχειρήσεών μας και 
της ελληνικής οικονομίας».
Στο ίδιο μήκος κύματος παρατήρησε 
ότι «πρέπει να βελτιώσουμε πολλά, να 
επενδύσουμε στη γνώση, να γίνουμε 
καινοτόμοι στα προϊόντα και τις υπη
ρεσίες, καθώς και να αυξήσουμε την 
προστιθέμενη αξία μας».
Η εκδήλωση στην οποία παρευρέθησαν 
πολλοί εκπρόσωποι επιχειρηματικών 
και οικονομικών φορέων ολοκληρώ
θηκε με απονομή τιμητικών διακρί
σεων σε στελέχη του επιχειρηματικού 
κόσμου που έχουν ξεχωρίσει για  την 
προσφορά τους.

X. Σταϊκούρας: Τακτική αναβολών 
στις αποκρατικοποιήσεις

Π' - - ———| ακτική αναβολών και καθυστερήσε
ων χρεώνει στην κυβέρνηση η ΝΔ, με 
αφορμή την πολιτική που ακολουθεί 

_________ αναφορικά με το πρόγραμμα αποκρατι
κοποιήσεων.

Εκ μέρους, της αξιωματικής αντιπολίτευσης ο αναπλη
ρωτής υπεύθυνος του τομέα οικονομίας, Χρ. Στάίκού- 
ρας τόνισε πως «η κυβέρνηση συνεχίζει να διαλέγεται 
στο εσωτερικό της, χωρίς προσανατολισμό και στόχευ- 
ση».
Αναφερόμενος στο προχθεσινό άτυπο υπουργικό συμ
βούλιο, συμπλήρωσε πως το οικονομικό επιτελείο με
τέθεσε για το επόμενο υπουργικό την απόφαση για το 
πρόγραμμα αποκρατικοποιήσεων.
Ασκώντας κριτική στην έως τώρα πολιτική που ακο
λουθείται, ο κ. Σταϊκούρας είπε πως επιβεβαιώνεται 
«το χειρότερο σενάριο του ΔΝΤ και η κριτική μας για 
παντελή έλλειψη αναπτυξιακού προσανατολισμού » και

τόνισε τα ακόλουθα:
Ιον. Το Πρόγραμμα Σταθερότητας και Ανάπτυξης, στις 
αρχές Ιανουάριου 2010, ανέφερε πως « ...το  χρονοδι
άγραμμα του σχεδίου ιδιωτικοποίησης ξεκινάει στις 
αρχές του 2010 με μια σειρά ώριμων έργων και συνε
χίζεται το 2011 και το 2012 με τις περιπτώσεις και τους 
τομείς που απαιτούν προσεκτικό σχεδίασμά και τη βελ
τίωση των συνθηκών της αγοράς».
2ον. Ο Υπουργός Οικονομικών κ. Παπακωνσταντίνου, 
στις 9 Απριλίου 2010, σε δηλώσεις του μετά τη συ
νάντησή του με τον κ. Πρωθυπουργό είχε τονίσει ότι 
« ...την επόμενη εβδομάδα, θα υπάρξει στο Υπουργικό 
Συμβούλιο μία συζήτηση για το πρόγραμμα αποκρατι
κοποιήσεων...».
3ον. Ο Υπουργός Οικονομικών κ. Παπακωνσταντίνου, 
στις 13 Απριλίου 2010, απέφυγε να απαντήσει σε ερώ
τηση του δημοσιογράφου αναφορικά με το ποιοι δημό
σιοι οργανισμοί θα μπορούσαν ν ’ αλλάξουν ιδιοκτησι-

ακό καθεστώς, δηλώνοντας πως « ...α ν  σας περιγράφω 
παράδειγμα, θα προκαταλάβω τη συζήτηση που θα κά
νουμε στο Υπουργικό Συμβούλιο είτε την Πέμπτη είτε 
κάποια στιγμή την επόμενη εβδομάδα...(NET, Εκπομπή 
“Press”)».
4ον. Ο Υπουργός Οικονομικών κ. Παπακωνσταντίνου, 
στις 20 Απριλίου 2010, στη Συνέντευξη Τύπου με αντι
κείμενο τον απολογισμό του έργου του Υπουργείου Οι
κονομικών δήλωσε πως θα αναφερθεί στο ζήτημα τον 
αποκρατικοποιήσεων «...μετά τη συζήτηση στο Υπουρ
γικό Συμβούλιο για το πρόγραμμα αποκρατικοποιήσε
ων και αξιοποίησης της δημόσιας περιουσίας...».
5ον. Ο Υπουργός Οικονομικών κ. Παπακωνσταντίνου, 
στις 3 Μάΐου 2010, απάντησε σε ερώτηση του δημοσι
ογράφου για τις αποκρατικοποιήσεις πως «.. .θα υπάρ
ξει σύντομα στο Υπουργικό Συμβούλιο μια συζήτηση 
γ ι’ αυτό. Έχω ετοιμάσει πρόταση μ’ εναλλακτικές... 
(ALTER, Εκπομπή “Πρόσωπο με Πρόσωπο”)».

Την κλήση του πρώην 
πρωθυπουργού Κώστα 

Σημίτη, προκειμένου να κα
ταθέσει ως μάρτυρας στην 
Εξεταστική Επιτροπή για 
την υπόθεση Siemens, ζήτη
σε με δήλωσή του ο βουλευ
τής της ΝΔ Κ. Τζαβάρας. 
Τονίζει ότι η κατάθεση του 
κ. Μαντέλη και οι συγκλο
νιστικές αποκαλύψεις που 
την συνοδεύουν, διαμορ
φώνουν νέα δεδομένα για 
την Επιτροπή που διερευνά 
την υπόθεση και ενόψει 
αυτών των δεδομένων θεω
ρεί απολύτως αναγκαία την 
κατάθεση του πρώην πρω
θυπουργού.
«Άλλωστε πιστεύω, ότι 
μπροστά σε αυτές τις εξε
λίξεις και ο ίδιος ως υπεύ
θυνος πολιτικός πρέπει να 
επιθυμεί να συμβάλει με τη 
μαρτυρία του στην πλήρη 
διαλεύκανση της αλήθειας», 
συμπλήρωσε.
Στο μεταξύ, την πρόθεσή του 
να προσφύγει στο Συμβού
λιο Επικράτειας προκειμέ
νου να ελεγχθεί η συνταγμα
τικότητα του «Καλλικράτη», 
ανακοίνωσε με αφορμή την 
ψήφιση του νομοσχέδιου, 
ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης 
και πρόεδρος της Τ.Ε.Δ.Κ. 
νομού Θεσσαλονίκης, κ. Β. 
Παπαγεωργόπουλος. Όπως 
τονίζει ο κ. Παπαγεωργόπου
λος, η νέα μεταρρύθμιση κα
ταπατά μεταξύ άλλων και το 
άρθρο του Συντάγματος που 
προβλέπει την κοστολόγηση 
και μεταφορά οικονομικών 
πόρων σε κάθε νέα αρμοδιό
τητα των Οργανισμών Τοπι
κής Αυτοδιοίκησης. «Με τον 
νέο νόμο μεταφέρονται εκα
τοντάδες νέες αρμοδιότητες 
στους OTA α' και β' βαθμού 
χωρίς να έχει προβλεφθεί η 
μεταφορά των αντίστοιχων 
πόρων», υπογραμμίζει και 
καταλήγει: «η υποβάθμιση 
της τοπικής αυτοδιοίκησης 
πρέπει να σταματήσευ>.
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